

大金冷氣 冬季洗機

DAIKIN CHEMICAL WASH





原廠—專業

標準清洗程序,洗得乾淨又有保障

QUALITY CARE BY DAIKIN PROFESSIONAL

Standard cleaning procedure, Quality assurance



去水盤抗菌劑

有效抑制黏液的形成,以防止去水阻塞造成漏水

ANTIBACTERIAL AGENTS FOR DRAIN PAN

Benefits: Prevent Smell and Mold, Prevent drain pan clogging



純植物抑菌劑

- 殺除細菌 - 消除因細菌引起的異味- 天然安全

Benefits: Anti-bacterial, Deodorization, Natural and safe





延長保用期

為確保空調在夏季正常工作,因此保用期為3個月

或2022年4月30日(以較晚者為準)

覆蓋範圍: 室內機漏水

GUARANTEE UNTIL 30 APRIL 2022

To ensure the Air-conditioner working normally in summer time, so that the warranty period will be 3 months or extended to 30 April 2022 (whichever happens later)

Coverage: Indoor unit water leakage





防霉抗菌鍍膜劑

有效控制及防止霉菌以及細菌的滋生,使用的抗菌成分,可以有效控制,包含約 60種霉菌在內的2000種以上的各種菌類。- 抗菌 - 防霉- 防臭 - *長達12個月有效

(*為實驗室取得的測試結果,防霉抗菌鍍膜劑有效期會因應使用環境而在實際使用過程中有所不同)

ANTI-MILDEW AND ANTIBACTERIAL COATING AGENT

Effectively control and prevent the growth of mold and bacteria. The antibacterial ingredients can effectively control more than 2,000 kinds of fungi including about 60 kinds of molds: Antibacterial, Mildew proof, Deodorant, *Keep 1 year effect

(*It is the test result obtained in the laboratory. The period of efficacy of the anti-mildew and antibacterial coating agent will be different in actual use according to the use environment.)

登 記 方 法

FOR APPOINTMENT

掃瞄QR code **SCAN THE QR CODE**



請即打 2570 9233 登記

PLEASE CALL 2570 9233

清 洗 程 序

STEPS OF CHEMICAL WASHING

檢查

周圍物件

關閉機組電源 及拆除冷氣部件

預備洗機工具

環保化學 藥水清洗 清洗熱交換器、扇葉、水盤) Environmentally friendly chemical cleaning

高壓水清洗

热交換器、扇葉、水盤)

清洗熱交換器 以外配件



等待1小時讓抗 菌塗層自然風乾

Coating dry naturally

完成

組裝回配件

再次檢查 及量度溫度

(豆適用於服務R)

(SERVICE B ONLY)

噴上純植物 抑菌劑

(只適用於服務B) (SERVICE B ONLY)

安裝去水盤 抗菌劑

(豆適用於服務R) (SERVICE B ONLY)

噴上抗菌塗層 Spray with antibacterial coating

(SERVICE B ONLY)

把冷氣機 內部吹乾

the A/C unit

大金清洗服務

DAIKIN CLEANING SERVICE

甚本 化 學 藥 水 清 洗

每部 (cost per unit)

防霉抗菌鍍膜深層清洗

DEEP CLEANING WITH ANTIBACTERIAL COATING

使用防霉抗菌鍍膜劑,純植物抑菌劑及去水盤抗菌劑 Antibacterial Coating, Pure Botanical Sanitizer and Antibacterial Agents used

每部 (cost per unit)

2021年12月1日至2022年2月28日期間清洗, 照價再減\$50

GET AN EXTRA HKD50 DISCOUNT FOR CLEANING SERVICE FROM 01 DEC 2021 TO 28 FEB 2022

掛牆機 WALL MOUNT	1-2 部 1-2 units	HKD950 > HKD790	HKD1550 > HKD1040
	3-4 部 3-4 units	HKD950 > HKD690	HKD1550 > HKD940
	5部或以上 5 units or above	HKD950 > HKD650	HKD155 0 > HKD840
掛牆機 天花機 風喉機 WALL MOUNT CEILING OR DUCT TYPE	1-2 部 1-2 units	HKD1700 > HKD1400	HKD2400 > HKD1730
	3-4 部 3-4 units	HKD1700 > HKD1300	HKD2400 > HKD1610
	5部或以上 5 units or above	HKD1700 > HKD1200	HKD2400 > HKD1490
掛牆機 天花機 風喉機 WALL MOUNT CEILING OR DUCT TYPE	1-2 部 1-2 units	HKD1700 > HKD1400	HKD2400 > HKD1730
	3-4 部 3 -4 units	HKD1700 > HKD1300	HKD2400 > HKD1610
	5部或以上 5 units or above	HKD170 0 > HKD1200	HKD2400 > HKD1490

保養合約優惠

BUNDLE OFFER-MAINTENANCE CONTRACT

同時參加指定保養合約計劃,可得到高達6折保養費用折扣。(只適用於新客戸)

At the same time purchase the designated maintenance contract plan, the contract price is as low as 40% off. (Only applicable to new customers)

各合約計劃的折扣如下:

Essential Care Basic (RA, US, SA)

合約計劃6折 Contract plan 40 % off

Professional Care (VRV)

總合約金額HKD20,000以下—85折; 總合約金額HKD20,000或以上—75折

Total contract amount below HKD20.000 - 15% off: HKD20,000 or above - 25% off

- 2021冬季洗機推廣期為2021年11月1日至2022年4月30日。
- 2021冬季清洗服務只限於辦公時間內進行。
- 2021冬季洗機推廣優惠只限同一地點及同一時間內進行冷氣機清洗服務。
- 2021冬季洗機價目,只適用一般住宅單位及室內機離地3米或以下,其他情況,需另行安排睇位報價。
- 防霉抗菌鍍膜劑有效期會因應使用環境而在實際使用過程中有所不同。
- 2021冬季洗機推廣期間清洗冷氣機,保用期為3個月或延至2022年4月30日,以較長的計算方式為準。保用內容只 限室內機出現漏水情況, 其他問題須另行收費。
- 如有各類裝修或裝飾物阻擋冷氣機清洗服務,客戶需自行安排拆裝修及負責相關費用。否則我司將不能提供服務。
- 如單位位於愉景灣、離島或偏遠地區,客戶須額外支付\$300地區費用。
- 2021冬季洗機推廣優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。
- 指定合約計劃包括Essential Care Basic (RA, US, SA)及Professional Care (VRV),
- 各合約計劃的折扣如下:

Professional Care (VRV)

總合約金額HKD20,000以下—85折

總合約金額HKD20,000或以上—75折

- 大金冷氣 (香港)有限公司保留調整價格、條款及細則的權利,恕不另行通知。如有任何爭議,大金保留對上述條款 的最終決定權。

- The 2021 winter chemical wash promotion period is from 1st November 2021 to 30th April 2022

- If there are any kinds of decoration or accessories that interfere the air-conditioner cleaning service, customers are

- The discounts for each contract plan are as follows: Essential Care Basic (RA, US, SA) contract plan -- 40% Off

- Daikin Airconditioning (Hong Kong) Limited reserves the rights to adjust the price, terms and conditions without prior notice. In case of any disputes, Daikin Airconditioning (Hong Kong) Limited reserves the final decision on the above